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MOF alm. del – svar på spørgsmål 76 fra Trine Torp (SF) stillet 
den 11. oktober 2018 til ministeren for fiskeri og ligestilling og 
nordisk samarbejde. 
 
Spørgsmål 76  
Medgiver ministeren, at ved at tillade en kvote langt over maksimalt 
bæredygtigt udbytte, så medvirker man til at skubbe problemet foran sig, 
og dermed risikerer, at vi befinder os i den samme eller værre situation, 
når vi kommer til 2020 deadlinen? 
 

Svar 
Som oplyst i mit svar på spørgsmål 66 er det for syv ud af otte bestande 
lykkedes at bringe fiskeridødeligheden i overensstemmelse MSY, 
maksimalt bæredygtigt udbytte. For så vidt angår sild i den vestlige 
Østersø, vil kvoten, der er fastsat for 2019, kunne give en vækst i 
gydebiomassen på ca. 4 %, og med anvendelse af en lavere værdi for 
fiskeridødeligheden i forhold til værdierne i forvaltningsplanen, er der 
taget højde for indførelse af supplerende foranstaltninger, når bestanden 
ikke udvikler sig optimalt. Jeg henviser i øvrigt til min besvarelse af 
spørgsmål 73.  
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